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نوبخت:  هیچ مقام سیاسی حق ندارد بالای ۱۰ میلیون تومان حقوق دریافت کند

حذف فقر مطلق؛ در دستور کار دولت دوازدهم

دبیر کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان تهران:

تقلب گسترده در فروش پوشاک برند

وزیر کشاورزی:

متهم به ناتوانی در مدیریت سیب زمینی و پیاز هستیم

هشت  دولت  کرد:  اعلام  دولت  سخنگوی 
هزار  هفت  و  خریداری  گندم  تن   ۸۳۴ و  میلیون 
و ۵۸۰ میلیارد تومان به کشاورزان پرداخت کرده 

است.
محمدباقر نوبخت در نشست هفتگی خود در 
این  شهریور  سیزدهم  تا  افزود:  خبرنگاران  جمع 
میلیارد   ۵۴۶ و  هزار   ۱۱ ارزش  به  گندم  میزان 
تومان گندم خریداری شده که هفت هزار و ۵۸۰ 
میلیارد تومان آن به کشاورزان پرداخت شده و سه 
در  دولت  از طرف  آن  تومان  میلیارد  و ۹۶۵  هزار 

دست پرداخت است.
ارائه تسهیلات به ۲۵ هزارو ۵۱۸ واحد 

تولیدی
به  تسهیلات  ارائه  گفت:  دولت  سخنگوی 
تا  شده  شروع  قبل  سال  از  که  تولیدی  واحدهای 
با  مبلغی  تولیدی  واحد  و ۵۱۸  هزار  به ۲۵  امروز 
مبلغ ۱۷ هزار و ۹۳۳ میلیارد تومان از طریق نظام 

بانکی انجام شده است.
سال  در  تسهیلات  میزان  این  داد:  ادامه  وی 
جاری ۷۲۰ واحد بوده که ۷۸۵ میلیارد تومان به 

آن ها پرداخت شده است.
نوبخت گفت: استان های تهران و خراسان جزو 

استان های اول در دریافت تسهیلات بوده است.
سخنگوی دولت افزود: در راستای جایگزینی 
دستگاه   ۶۱۷ و  هزار   ۵۴ فرسودههم  تاکسی های 

تاکسی فرسوده را جایگزین کرده ایم.
حذف فقر مطلق؛ در دستور کار دولت 

دوازدهم
رهبری  معظم  مقام  گفت:  دولت  سخنگوی 
تاکید دارند که درباره مسائل اجتماعی و فقرزدایی 
و  شود  داده  کار  گزارش  ماه  شش  به  ماه  شش 
گزارش ها خدمت ایشان ارائه شده است البته جلسه 
اردیبهشت ماه به تاخیر افتاد که اطلاع رسانی این 

موضوع با دفتر است.
خود  امروز  خبری  نشست  ادامه  در  نوبخت 
رئیس  که  همانطور  مطلق  فقر  حذف  اما   ، افزود: 
جمهور وعده کرده است با برنامه ریزی قابل تحقق 
است و در سازمان برنامه و بودجه دفتر خاصی در 

این زمینه فعال شده است.
وی گفت: رئیس جمهور حذف فقر مطلق را 
در دستور کار دولت دوازدهم قرار داده است و علم 

و توانایی آن وجود دارد.
درباره  سوالی  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
دولت  هیئت  جلسات  در  تهران  ردار  شه حضور 
جلسات  در  فردا  از  تهران  شهردار  اشت:  د اظهار 

هیئت دولت حضور خواهد یافت.
وی افزود: متوسط حقوق فرهنگیان در دولت 
یازدهم بیش از دو برابر شد که البته کافی نیست، 

ولی توان دولت هم محدود است.
نوبخت گفت: الان بسیاری از جوانان با تاخیر 
حقوق خود را دریافت می کنند جوانانی که در اقصا 

نقاط کشور در طرح های عمرانی فعالیت می کنند.
اما افزایش متوسط حقوق فرهنگیان 

حاکی از رویکرد دولت است.
وی افزود: در آذر ماه پارسال ۲۷۰۰ میلیارد 
تومان پاداش بازنشستگان و اردیبهشت امسال هم 

۳۴۰۰ میلیارد تومان پرداخت شد.
نوبخت گفت: سال گذشته حقوق بازنشستگان 
افزایش یافت و ۳۶۰۰ میلیارد تومان برای همترازی 
این  از  بیش  اما  پرداخت شد،  زنشستگان  با حقوق 

منابع نداریم.
هیچ مقام سیاسی حق ندارد بالای ۱۰ 

میلیون تومان حقوق دریافت کند
سخنگوی دولت تاکید کرد:هیچ مقام سیاسی 
حق ندارد بالای ۱۰ میلیون تومان حقوق دریافت 
کندبرای بقیه افراد شاغل در شرایط سخت و منطق 
خاص سقف ۱۸ میلیون تومان تعیین شده و دولت 
ارایه  را  نیاز  مورد  اطلاعات  تمامی  زمینه  این  در 

کرده است.
آقای نوبخت در پاسخ به سوالی در مورد اعلام 
مهرماه  تا  نیرو  و  علوم  پیشنهادی  زرای  و اسامی 
گفت:به هر حال دیگر فرصتی نمانده و مجلس هم 
تا دوم مهر تعطیل است ان شاءالله این کار محقق 

خواهد شد.

وی در پاسخ به سوالی درباره اقدام دولت برای 
پرداخت یارانه تولید گفت:براساس قانون ماهانه ۳۲ 
پخش  و  پالایش  از  باید  تومان  هزارمیلیارد  تا ۳۳ 
فراورده های نفتی و شرکت ملی گاز دریافت شود 
در مقابل ماهانه ۴۲ هزار میلیارد تومان بابت یارانه 
را  رقم  این  اختلاف  و  یابد  اختصاص  ید  با نقدی 

خزانه باید پرداخت کند.
شرکت  بین  اختلافی  اخیرا  فت::  گ نوبخت 
امور  سازمان  با  گاز  شرکت  و  پخش  و  پالایش 
 ۶ کسری  موجب  که  امده  وجود  به  ی  مالیات
هزارمیلیارد تومانی در اختصاص منابع شده، اما این 
کسری از خزانه تامین شده و تاخیری در پرداخت 

یارانه نقدی حادث نشده است.
وی اضافه کرد: سیاست جلب سرمایه گذاری 
خارجی با رقابتی شدن قرارداد ها ادامه خواهد یافت 
و با وجود همه مخالفت ها تمامی نهادهای نظارتی 
جهت  در  قرارداد ها  این  از  و  کردند  تایید  را  ان 

افزایش تولید استفاده خواهد شد.
بازنشستگان  مطالبه  خصوص  در  نوبخت 
نیروهای مسلح برای اجرای همسان سازی حقوق 
بازنشستگان گفت: بازنشستگان همه در یک سبد 
بازنشستگانی که  میزان حقوق مجموعه  و  هستند 
زیر دو میلیون می گرفتند ۲۰ درصد افزایش یافت 
و ۳۶۰۰ تا ۳۷۰۰ میلیارد تومان هم برای همسان 

سازی اضافه کردیم.
کار در  این  ان ها می خواهند  فه کرد:  اضا وی 
مدت کوتاهی انجام شود، ولی توان مالی نداریم. در 
طول برنامه این همسان سازی انجام می شود و ما با 

بازنشستگان ارتباط مستقیم داریم.

سخنگوی دولت گفت:: همانند ان ها که همه 
فرزندان خود را دوست دارند، اما به دلیل کاهش 
خود  خانواده  نیاز  همه  تامین  به  قادر  الی  م توان 
تحویل  را  دولت  خاصی  شرایط  با  هم  ما  نیستند 
هم  منابع  و  یافت  کاهش  نفت  قیمت  گرفتیم 
به  دولت  مهری  بی  مفهوم  به  این  و  است  محدود 

بازنشستگان عزیز نیست.
سیاست دولت مدیریت کردن ارز شناور است

درباره  سوالی  درخصوص  دولت  سخنگوی 
تاخیر در اجرای تعهدات دولت به خسارت دیدگان 
ساختمان پلاسکو گفت: ما مصوبات داشتیم مقرر 
دیدگان  خسارت  برای  تعهداتی  رفاه  رت  وزا شد 

پلاسکو انجام دهد که باید از ایشان پیگیری شود.
نوبخت در نشست خبری افزود: سیاست دولت 
برای  تصمیمی  و  است  شناور  ارز  کردن  ت  مدیری
ارز نیست چراکه دولت حاضر نیست  نرخ  افزایش 

دستاوردهای اقتصادی خود را نادیده بگیرد.
وی گفت: آنچه دولت درباره قیمت تضمینی 
شده  نهایی  فهرست  می دهد  نظر  اقتصاد  شورای 
در  شد.  خواهد  منتشر  آینده  هفته  تا  و  است 
تا  سال های اخیر قیمت خرید تضمینی گندم سه 
چهار برابر شده است و اصلا توجهی به این نداریم 
که واردات ارزان تر تمام می شود و این افتخار دولت 
است که در جهت تامین امنیت غذایی و حمایت از 

تولیدات راهبردی اقدام کند.
نوبخت افزود: نیازمند راهنمایی و حتی دعای 
هفته  راستا  در همین  مراجع هستیم  و  علما  خیر 
گذشته مسئول دفتر رئیس جمهور به همراه وزیر 
ادامه  دیدار ها  این  و  رفتند  علما  دیدار  به  ارشاد 

خواهد یافت.
وی اضافه کرد: دولت پیش از این هم همانند 
دیگر دستگاه های اجرایی سهم پروژه های عمرانی را 
پرداخت می کرد و حضور شهردار در جلسات هیئت 

دولت موجب همدلی بیشتر خواهد شد.
نوبخت گفت: بنا ندارم الان چیزی بگویم، اما 
اگر روزی پایش بیفتد از موانع انتخاب مدیران زن 
من  گفت:  خواهم  سخن  مدیریتی  ت های  پس در 
الان متوجه شدم که رئیس جمهور در این زمینه 
به  از  که  می شود  متعددی  تلفن های  شید،  ک چه 
برنامه  سازمان  مسئولیت  در  خانم  فلان  کارگیری 

فلان استان خودداری شود.
وی افزود: کاهش نرخ سود سپرده های بانکی 
از شنبه آغاز شده است، کمی وقت باید داد تا آثار 
آن دیده شود و با ابزارهای موجود روند اجرای کار 

از طریق بانک مرکزی پیگیری خواهد شد.

ارز  و  کالا  قاچاق  با  مبارزه  کمیسیون  ر  دبی
بر  قاچاق  پوشاک  حجم  کرد:  اظهار  تهران  ان  است
اساس بررسی های صورت گرفته حدود ۲.۵ تا سه 
میلیارد دلار است؛ هر چند که ممکن است قیمت 

فروش این کالاها در بازار رقمی متفاوت باشد.
همان طور  کرد:  اظهار  پوراحمدنژاد  علی اکبر 
و  معدن  صنعت،  وزیر  سوی  از  گذشته  روز  که 
تجارت عنوان شده باید گفت که هنوز حجم واردات 
قاچاق در حوزه پوشاک به صفر نرسیده و در این 
حوزه مشکلاتی وجود دارد. وی ادامه داد: شهری 
مانند  اما  نیست  قاچاق  مبدأ  اگرچه  تهران  ند  مان
قاچاق  کالای  مقصد  دنیا  پایتخت های  از  اری  بسی
محسوب می شود و بر همین اساس طی سال های 
گذشته در قالب تعاملاتی که با اتحادیه های صنفی 
پوشاک داشتیم، تلاش شد که در این حوزه نوعی 
خودپالایشی در بین واحدها آغاز شود اما با توجه 
همکاری خوب  وجود  با  قاچاق  کالای  به جذابیت 
اتاق اصناف در این زمینه احساس کردیم نیاز به آن 
وجود دارد که ساختارهای حکومتی نیز  ورود کنند 

تا ارزیابی وضعیت به شکل دقیق تری پیش رود.
کشف پوشاک قاچاق در بیش از ۶۰ 

درصد واحدهای توزیعی
بر  افزود:  قاچاق کالا  با  مبارزه  ر کمیسیون  دبی
همین اساس از اواسط خردادماه فعالیت ها آغاز شده و 
تا امروز حدود ۲۹۷۶ واحد صنفی در مناطق مختلفی 
و  بازداری  حالت  یا  بوده  پوشاک  عرضه  بورس  که 
ارزیابی  و  بررسی  مورد  داشتند  عمده  یع کننده  توز

حدود  در  که  شد  مشاهده  متاسفانه  و  گرفته  ر  قرا
۱۷۶۳ واحد به نوعی با کالای قاچاق درگیر بودند. 
پوراحمدنژاد همچنین عنوان کرد: البته باید در نظر 
داشت که بخشی از این کالاها قاچاق نبوده و جزو 
تولیدات ملی محسوب می شوند که برای آنکه در بازار 
با مقبولیت بیشتری مواجه شوند از برچسب برندهای 
خارجی بهره می گیرند. به عبارت دیگر بخشی از این 
تخلفات ریشه در تقلب داشته و با تعویض برچسب ها 
صورت گرفته است.وی ادامه داد: بر اساس بررسی های 
از  بخشی  که  است  شده  مشخص  گرفته  ت  صور
مبادی  و  مسافران  طریق  از  نیز  قاچاق  کالاهای 
مسافری وارد کشور شده است که بر همین اساس 
به نظر می رسد ۸۰ دلاری که برای معافیت مسافری 
تعیین شده عملا رعایت نمی شود. به هر حال باید 
قبول کرد که افرادی که در مبادی ورودی به نظارت 
تا  نیستند  ارزش گذار  تخصصی  طور  به  می پردازند 
بتوانند تشخیص دهند که چه حجمی از کالا با چه 
ارزشی وارد کشور شده است.دبیر کمیسیون مبارزه 
با قاچاق کالا در ادامه اظهار کرد: نکته دیگر اینکه 
گاه از سوی لیدرها سهم بار مسافران مورد استفاده 
در هزینه های  تخفیفی  آن  ازای  در  و  قرار می گیرد 
سفر اعمال می شود که همین مسئله می تواند یکی از 

راهکارهای واردات کالای قاچاق محسوب شود.
سواستفاده هفت میلیاردی از 

معافیت های وارداتی
بر  کرد:  اظهار  حال  عین  در  پوراحمدنژاد 
ارزیابی های صورت گرفته حدود ۷ میلیارد  اساس 

از  که  شده  کشور  وارد  شیوه ای  به  قاچاق  از  دلار 
بر  کرده اند.  استفاده  سوء  مختلف  معافیت های 
تا  اقدام است  بررسی هایی در دست  اساس  همین 
با همکاری بخش های مختلف از جمله اتحادیه های 
زمینه  این  در  اقداماتی  انتظامی  نیروی  و  صنفی 
از صحبت های  دیگری  بخش  در  گیرد.وی  صورت 
خود عنوان کرد: در بررسی های صورت گرفته ۱۸ 
تا ۱۹ انبار دپوی البسه شناسایی شد که تنها یکی 
از این انبارها ۹۰۰ کیسه بزرگ البسه دپو کرده بود 

که ارزشی بالغ بر ۵ میلیارد تومان داشت.
افزود:  کالا  قاچاق  با  مبارزه  کمیسیون  دبیر 
اگرچه ممکن است واردات البسه به این شیوه برای 
توجه داشت که  باید  اما  باشد  داشته  عده ای سود 
این موضوع برای توزیع کننده خود و مردم سودی 
اقتصاد  و  تولید  به  متعددی  ضربه های  و  نداشته 

کشور وارد می کند.
فروش کالای قاچاق با قیمت ۱۰ برابری

با یادآوری مجدد اظهارات اخیر  پوراحمدنژاد 
وزیر صنعت، معدن و تجارت درباره پوشاک قاچاق 
اظهار کرد: درست است که هنوز در حوزه قاچاق 
پوشاک تخلفاتی صورت می گیرد اما آنچه به عنوان 
آمار این حوزه اعلام شده است، رقمی است که بر 
اساس برآوردهای مختلف تعیین شده و ارزیابی های 
متعدد این نتیجه را به همراه داشته است که حدود 
۲.۵ تا ۳ میلیارد دلار از قاچاق به پوشاک مربوط 
کمک  با  که  است  دقیقی  رقم  رقم،  این  می شود. 
اصناف  جمله  از  مختلف  بخش های  و  دانشگاه ها 

تعیین شده است.
یک  که  شاهدیم  گاه  البته  داد:  ادامه  وی 
قیمتی  با  از چین  نوزاد  لباس  مانند  قاچاق  کالای 
معادل ۲۵۰۰ تومان وارد کشور می شود اما به بهای 
۲۵۰۰۰ تومان فروخته می شود که بر همین اساس 

ارزش کشفیات قاچاق متفاوت می شود.
افزود:  کالا  قاچاق  با  مبارزه  کمیسیون  دبیر 
رقمی  معادل  کالای مکشوفه  ارزش  به هر صورت 
است که اعلام شده اما شاید این کالاها در بازار تا 
رقم هایی به مراتب بالاتر به فروش برسد. اکنون ما 
در ستاد مبارزه با قاچاق از این که ظرفیت وزارت 
باشد،  قرار داشته  ما  مانند گذشته در کنار  صمت 
واردکنندگان  شاهدیم  که  چرا  می کنیم  استقبال 
پوشاک قاچاق در حال بلعیدن بازار داخلی هستند.
و  مردم  توجه  لزوم  بر  تاکید  با  پوراحمدنژاد 
 ۱۳۹۳ سال های  طی  کرد:  اظهار  آنها  سازی  آگاه 
و ۱۳۹۴ که حجم قاچاق کشور معادل ۲۵ میلیارد 
دلار ارزیابی شده بود، قاچاق البسه به عنوان یکی 
از شاخص های اولیه حدود هفت میلیارد دلار از این 

قاچاق را به خود اختصاص می داد.
وی در پایان گفت: به هر صورت اکنون واردات 
قاچاق البسه حدود ۲.۵ تا ۳ میلیارد دلار تخمین 
به  مربوط  نیز  رقم  این  از  بخشی  که  می شود  زده 
به  تقلبی  برچسب های  با  است که  ایرانی  کالاهای 
قطعا  که  می رسند  فروش  به  قاچاق  کالاهای  اسم 
اگر این بخش را حذف کنیم رقم کالاهای قاچاق 

بسیار پایین تر از این رقم خواهد بود.

وزیر جهادکشاورزی گفت : به داستان سیب زمینی و پیاز و ناتوانی 
در مدیریت تولید و بازار آن متهم هستیم که باید با راهکارهایی مانند 
مدیریت آنلاین تولید و بازار محصولات مهم و اساسی کشاورزی پس 

از نهایی شدن و اجرای طرح پهنه بندی این مشکلات را حل کنیم.
کشت های  سراسری  گردهمایی  پنجمین  در  حجتی  محمود 
اظهار  برگزار شد،  آغاز سال زراعی ۹۷ - ۹۶  به مناسبت  پاییزه که 
به  کشاورزی  محصولات  تولید  و  آب  وری  بهره  زمینه  در  اگر  کرد: 
متوسط رکوردها دست پیدا کنیم دیگر مشکل آب و محدودیت منابع 
آبی موضوعیت پیدا نمی کند. به عنوان مثال گندم رکورد برداشت 
۱۳ تن و چغندر قند رکورد ۱۴۰ تن در کشور را دارد که اگر به نصف 
اینها دست پیدا کنیم می توان از ظرفیت های فراوان موجود استفاده 

کرد و بر بسیاری از مشکلات فائق آمد.
وی افزود: تولید میگو از ۱۰ هزار تن در سال ۱۳۹۱ به ۲۵ هزار 
تن در سال گذشته رسید و صادرات در آبزی پروری نیز ۶۶ درصد و 

در لبنیات ۲۸ درصد افزایش یافت.
به  متهم  کشاورزی  بخش  در  داد:  ادامه  جهادکشاورزی  وزیر 
ناتوانی در مدیریت سیب زمینی و پیاز هستیم که البته بخشی از این 
مشکل طبیعی است، چرا که ایران از نظر تجارت کشور بسته ای است. 
ویتنام سالانه حدود  و  تایلند  مالزی،  مانند  که کشورهایی  در حالی 
۴۰۰ میلیارد دلار تجارت دارند که شامل صادرات و واردات می شود 
اما در ایران به دلیل مسائل مختلف نمی توانیم این کار را انجام دهیم 
از عملکرد محمود  اما  از تولیدات مان خود مصرفی است  و بسیاری 

خیلی بهتر می توانیم عمل کنیم.
حجتی گفت: امیدواریم پس از نهایی شدن پهنه بندی کمتر از 
یک ال آن را عملی کنیم و هر نقطه ای که زیر کشت یک محصول 
مانند گندم می رود مانیتور شود و بتوانیم این کار را برای محصولات 
مهم و اساسی انجام دهیم و برنامه ریزی تولید را به صورت آنلاین 

انجام دهیم و سیستم هوشمندی داشته باشد. البته ممکن است که 
به دلیل افزایش تقاضا یا اتفاقات ناگواری مانند تنش های اقلیمی با 

ایجاد این سیستم هم مشکلاتی به وجود آید.
مدیریت کشاورزی آنلاین می شود

تولید  آنلاین  مدیریت  و  کشاورزی  اراضی  بندی  پهنه  وی 
محصولات کشاورزی را جزو عملکرد سال های گذشته در کشورهای 
اروپایی دانست و تصریح کرد: باید با برنامه ریزی جلوی برخی اتفاقات 
گوجه  حد  از  بیش  تولید  مانند  نادرست  های  گذاری  سیاست  و 
فرستادن  نهایتا  و  زیاد  با هزینه  ماه  بهمن  از فصل در  فرنگی خارج 
محصول به کارخانه ها برای تولید رب گوجه فرنگی توسط سازمان 
تعاون روستایی دلیل ازدیاد محصول را بگیریم. وزیر جهاد کشاورزی 
اعلام کرد: مصوبه ای بود که چند ماه در دولت و مجلس مبادله شد 
تایید رسید که  به  نیز  نگهبان  بالاخره تصویب شد و در شورای  که 
اختصاص ۱.۵ میلیارد دلار اشتغالزایی برای مناطق روستایی است و 
باید در مناطق روستایی پر جمعیت مناطق و نواحی صنعتی روستایی 
داشته باشیم که البته قبل از ادغام وزارت جهاد سازندگی و کشاورزی 
وجود داشت، اما آرام آرام رها شد. حجتی تاکید کرد: این مصوبه را 
ویژه  توجه  آن  به  باید  استانی  مدیران  و  تلقی کرد  فرصت  باید یک 
کنند  استفاده  آن  از  روستایی  توسعه  برای  می توانند  چراکه  کنند، 
که اگر بستر عملیاتی آن خوبی فراهم و عمل شود می توان امیدوار 
بود در آینده نیز ادامه یابد. به جای اینکه یک محصول کشاورزی از 
مناطق روستایی در کرج و تهران به کنسرو و کمپوت تبدیل شود در 
همان مناطق و با اشتغال زایی متناسب با مشارکت روستاییان انجام 
می شود. وی گفت: در زمینه گیاهان دارویی و توسعه صنایع تبدیلی 
و تکمیلی بخش کشاورزی باید بیش از پیش تلاش کرد و از چنین 
در  که  کرد  استفاده  بانکی  منابع  و  اخیر  مصوبه  مانند  هایی  فرصت 
ارتقای کیفیت زندگی و بهبود معیشت خانوارهای روستایی و کشاورز 

می تواند اثر مثبتی داشته باشد.
۳۰ مرکز خدمات کشاورزی محقق مسئول ندارد

در  ترویج  و  آموزش  زمینه  در  کرد:  اظهار  جهادکشاورزی  وزیر 
باید  بود،  تعطیل شده  تقریبا  گذشته  دولت  در  که  کشاورزی  بخش 
بیش از پیش به آن توجه شود. در این بخش به آموزش های مهارتی 
در  و  نشد  آن  به  توجهی  نیاز  مورد  امکانات  وجود  با  که  داریم  نیاز 
ضعیف  خیلی  پرسنل  برای  مهارتی  های  آموزش  مانند  زمینه  این 
کار کردیم و دنیای امروز دنیای علم نوین و روز است لذا باید همه 
پرسنل وزرات جهادکشاورزی روز به روز بیشتر از روز گذشته اطلاعات 
با  که  شود  بیشتر  کشاورزی  مختلف  های  بخش  در  شان  آگاهی  و 

برگزاری دوره های آموزشی در استان های کشور قابل حل است.
حجتی تصریح کرد: حدود ۳۰ مرکز خدمات کشاورزی محقق 
مسئول ندارد که باید این موضوع در دستور کار قرار گیرد و با توجه 
بالایی دارند،  تعداد  اینکه محققان و متخصصان بخش کشاورزی  به 
نباید هیچ مرکزی بدون محقق مسئول باشد و این نشان می دهد که 

همه بسترها به غیر از همت و تلاش ما فراهم است.

استاندار تهران خبر داد:
کاهش ۱.٧٢ درصدی مصرف آب پایتخت
راهی جز فاینانس در پروژه ها نداریم

استاندار تهران گفت: هم اکنون ۵۰ درصد 
سال   ۲۵ بالای  تهران،  استان  برق  تجهیزات  از 

عمر دارند که باید بازسازی شوند.
پروژه  افتتاح  آیین  در  هاشمی  سیدحسین 
بیان  با  تهران،  جنوب  شرب  آب  کیفی  ارتقای 
اینکه هم اکنون طرح دیگری برای انتقال آب از 
سد لار به تهران در نظر داریم، گفت: وزارت نیرو 
با این طرح موافقت و قرارگاه خاتم الانبیا)ع( نیز 

اجرای این طرح را قبول کرده است.
سرشماری  آمارهای  اساس  بر  افزود:  وی 
 ۶۰۰ و  میلیون  یک  تهران  جمعیت  قبل،  سال 
های  فرهنگسازی  با  اما  یافته،  افزایش  نفر  هزار 
کاهش  درصد   ۱.۷۲ آب  مصرف  شده،  انجام 
یافته است. این مقام مسئول ادامه داد: در بخش 
فاضلاب نیز، ۱۳ طرح در دولت یازدهم در تهران 
پایان  تا  ترتیب،  این  به  که  شود  می  اجرایی 
تصفیه  فاضلاب  اسم  به  چیزی  دوازدهم  دولت 
نشده نداریم. هاشمی با اشاره به مشکلات بخش 
اکنون  هم  کرد:  خاطرنشان  کشور  رسانی  برق 
بالای  تهران  استان  برق  از تجهیزات  ۵۰ درصد 
اما  بازسازی شوند؛  باید  ۲۵ سال عمر دارند که 
برای تامین مالی منابع مورد نیاز، بازسازی این 
تجهیزات، راهی به جز فاینانس نیست.وی افزود: 
داشته  نگه  پایدار  دندان  و  چنگ  با  تهران  برق 

شده که امید است این بخش فراموش نشود.

به سازمان غذا و دارو ارائه شد
پیشنهاد عرضه محصولات آرایشی 

همانند دارو
رییس هیات مدیره انجمن تولید کنندگان 
فرآورده های شوینده، آرایشی و بهداشتی از ارائه 
پیشنهاد این انجمن به سازمان غذا و دارو جهت 

عرضه محصولات آرایشی همانند دارو خبر داد.
با  ایسنا،  با  گفت وگو  در  بیگی  علم  بختیار 
اعلام پیشنهاد تغییر عرضه کالاهای آرایشی به 
سازمان غذا و دارو توسط انجمن تولید کنندگان 
فرآورده های شوینده، آرایشی و بهداشتی، اظهار 
از  خرید  با  داروخانه ها  تا  کردیم  پیشنهاد  کرد: 
در  آرایشی  محصولات  مجاز  توزیع کنندگان 

جهت کنترل بازار عرضه این کالا اقدام کنند.
وی ادامه داد: براساس این پیشنهاد خرید 
سیستم های  در  گرفته  صورت  فروش های  و 
توزیع ثبت می شود و در نهایت خریدار می تواند 
مورد  در  که  شده  خریداری   کالای  اصالت  از 

کالاهای تولید خارج صدق می کند مطلع شود.
رییس هیات مدیره انجمن تولید کنندگان 
با  بهداشتی  و  آرایشی  شوینده،  فرآورده های 
برای  قاچاق  محصولات  عرضه  که  این  بیان 
فروشندگان که شامل داروخانه ها، فروشگاه های 
بیشتری  سود  خرده فروشی ها  می شود  و  بزرگ 
برای  ایرانی  دارد، گفت: سود فروش محصولات 
فروشندگان ۱۵ درصد و سود ناشی از محصولات 

خارجی بین ۳۰ تا ۴۰ درصد است.
نحوه  در  تغییر  پیشنهاد  افزود:  علم بیگی 
عرضه محصولات آرایشی به سازمان غذا و دارو 
پس  سازمان  این  در  ثبات  منتظر  و  شده  ارائه 
تا در  از روی کار آمدن دولت دوازدهم هستیم 
ارتباط با این پیشنهاد تصمیم گیری کنند، قطعا 
موافقت با این مساله موجب خواهد شد تا تغییر 
آرایشی  محصولات  فروش  در  اساسی  تحول  و 
خرید  امکان  دیگر  و  باشیم  داروخانه ها  توسط 
چنین  در  قاچاق  آرایشی  محصولات  فروش  و 

فروشگاه هایی وجود نداشته باشد.

توضیحات گمرک درباره واردات 
خودروهای بالای ٢۵۰۰ سی سی

آزادسازی  بر  مبنی  شایعات  ایران  گمرک 
ثبت سفارش و ورود خودروهای با حجم موتور 
اعلام کرد که  را رد و  از ۲۵۰۰ سی سی  بیش 
هیچ مصوبه جدیدی در این خصوص به گمرک 
است. علی معقولی، مدیر کل مرکز  نشده  ابلاغ 
اقتصادی  ویژه  و  آزاد  مناطق  امور  و  واردات 
فضای  در  شایعات  برخی  به  اشاره  با  گمرک 
و ثبت سفارش خودروهای  مجازی درباره ورود 
بالای ۲۵۰۰ سی سی، اظهار کرد: از اوایل دولت 
از واردات خودروهای بالای ۲۵۰۰ سی  یازدهم 
ادامه  روند همچنان  این  و  جلوگیری شده  سی 
دارد.وی ادامه داد: در حال حاضر تبادل اطلاعات 
ثبت سفارش و گمرک کاملا الکترونیکی انجام و 
با این اقدام از هر گونه سوء استفاده پیشگیری 
مرکز  با  گمرک  ارتباط  همچنین  می شود. 
شماره گذاری خودرو هم الکترونیکی شده و برگه 
گمرکی  تشریفات  طی  از  پس  خودرو  ترخیص 
به صورت الکترونیکی در اختیار این مراکز قرار 
استفاده  سوء  و  جعل  گونه  هر  از  تا  می گیرد 
پیشگیری به عمل آید.معقولی تاکید کرده است 
که عدم امکان ورود خودروهای بالای ۲۵۰۰ سی 
هم  اقتصادی  ویژه  و  آزاد  مناطق  مشمول  سی 
مناطق  امور  و  واردات  مرکز  کل  مدیر  می شود. 
گفت:  ادامه٬  در  گمرک  اقتصادی  ویژه  و  آزاد 
امکان  گمرکی  امور  قانون   ۷۸ ماده  اساس  بر 
سی  سی   ۲۵۰۰ بالای  خودروهای  موقت  ورود 
ایرانیان  و  ایران  مقیم  غیر  مسافران  برای  صرفا 
شخصی  استفاده  برای  کشور  از  خارج  مقیم 
افراد مذکور وجود دارد. به این ترتیب مسافران 
نقلیه شخصی  وسیله  می توانند  ایران  مقیم  غیر 
رویه  طبق  مربوطه  مقررات  رعایت  با  را  خود 
به قلمرو گمرکی کشور وارد کنند. ورود موقت 
در  خارج  مقیم  ایرانیان  کرد:  تصریح  معقولی 
استفاده  ماده  این  از  مقررات  صورتی می توانند 
کنند که قبل از ورود به ایران حداقل سه ماه در 
خارج از کشور اقامت داشته باشند.وی افزود: در 
خصوص ماده ۷۸ قانون امور گمرکی نیز با توجه 
و  نظارت  و  رویه ها  تمامی  الکترونیکی شدن  به 
خارجی  مسافران  مدارک  و  اسناد  ویژه  بررسی 
غیر مقیم ایران و ایرانیان مقیم خارج از کشور از 
هر گونه سوء استفاده ای پیشگیری به عمل آمده 
و صرفا این مسافران برای مدت معینی به صورت 
موقت می توانند این خودروها را وارد کرده و پس 
از اتمام مدت زمان ورود موقت باید خودرو را از 

کشور خارج کنند.

امضای قرارداد فاینانس بانک ملی 
ایران با اگزیم بانک کره جنوبی

بانک ها-  سرویس 
ملی  بانک  مدیرعامل 
بانک  این  داد:  خبر  ایران 
دیگر  بانک   ۱۱ همراه  به 
ایرانی با همکاری و تحت 
و  مرکزی  بانک  نظارت 

تضمین سازمان سرمایه گذاری و کمک های فنی 
و اقتصادی کشور، قراردادی به ارزش ۸ میلیارد 

یورو با اگزیم بانک کره جنوبی منعقد کردند.
به گزارش امتیاز و به نقل از روابط عمومی 
حسین زاده  محمدرضا  دکتر  ایران،  ملی  بانک 
مختلف  پروژه های  قرارداد،  این  براساس  گفت: 
اقتصادی کشور قادر خواهند بود با هزینه مالی 
بسیار مناسب، تسهیلات ارزی بلند مدت دریافت 
کنند. وی افزود: به همین منظور بانک ملی ایران  
زمینه   در  ایرانی  بانک  سابقه ترین  با  عنوان  به 
قراردادهای فاینانس، آماده بررسی قبول عاملیت 

پروژه های ارائه شده از سوی متقاضیان است.

رئیس شورای اسلامی شهر مشهد تصریح کرد:
لزوم سرمایه گذاری تمامی 

شهرداری ها در بانک شهر
بانک ها-  سرویس 
اسلامی  شورای  رئیس 
لزوم  بر  مشهد  شهر 
تمامی  گذاری  سرمایه 
بانک  در  شهرداری ها 
گفت:  و  کرد  تاکید  شهر 

استفاده از ظرفیت های این بانک نقش مهمی در 
رشد و توسعه و عمران کلانشهرها دارد.

به گزارش امتیاز و به نقل از مرکز ارتباطات 
و روابط عمومی بانک شهر، محمدرضا حیدری با 
اختیار،  در  های  ابزار  تمامی  از  استفاده  بر  تاکید 
برای پیشرفت این بانک گفت: بانک شهر عضوی 
از خانواده مدیریت شهری است و هرچه به رشد 
پرداخته شود،  بانک  این  پیشرفت ظرفیت های  و 
قطعا سبب افزایش قدرت مدیریت شهری خواهد 
شد. رئیس شورای اسلامی شهر مشهد تصریح کرد: 
شورای پنجم مشهد، تصمیم دارد تا از ظرفیت های 
بانک شهر استفاده کند و بتواند با استفاده از این 
های  طرح  اجرای  در  مردم  پاسخگوی  پتانسیل 
برخی  وجود  به  اشاره  با  باشد. حیدری  اقتصادی 
کرد:  عنوان  دیگر  های  بانک  در  منابع شهرداری 
از  یک  کدام  هیچ  که  ندارد  وجود  توجیهی  هیچ 
منابع شهرداری  در بانکی به جز بانک شهر باشد 
که در این باره منابع دارای الزامات قانونی، مستثنی 
هستند. رئیس شورای اسلامی شهر مشهد با تاکید 
بر لزوم تمامی منابع شهرداری به بانک شهر گفت: 
تقویت بخش اقتصادی در حوزه مدیریت شهری 
و  است  پنجم  اصلی شورای  اولویت های  از  یکی 
نکند  ایجاد  برای ما محدودیت  قانون  تاجایی که 
منابع خود را به بانک شهر آورده و خطوط اعتباری 
خود را نیز از طریق این بانک تامین خواهیم کرد.
حیدری افزود:دستگاه هایی که دارای یک ابزار مالی 
هستند همواره با رشد و پیشرفت مواجه هستند و 
شهرداری نیز امروزه از ویژگی بارزی همانند بانک 

شهر استفاده می کند .

 اهدای دستگاه اکوکاردیوگرافی 
به بیمارستان مرکز قلب تهران از سوی 

بانک رفاه
بانک ها-  سرویس 
در راستای ایفای مسئولیت 
حمایت  و  اجتماعی  های 
کشور،  سلامت  نظام  از 
دستگاه  یک  رفاه  بانک 
به  اکوکاردیوگرافی 

بیمارستان مرکز قلب تهران اهدا کرد.
به گزارش امتیاز و به نقل از روابط عمومی 
بانک رفاه؛ طی مراسمی که به همین مناسبت ۱۱ 
شهریور ماه سالجاری با حضور تنی چند از مسئولان 
بانک رفاه و بیمارستان مرکز قلب تهران برگزار شد، 
رفاه  بانک  یک  ناحیه  امور  مدیر  داود علاءالدینی 
طی سخنانی با اشاره به سابقه طولانی بانک رفاه 
به عنوان بانک سلامت محور در کشور، گفت: بانک 
رفاه همواره تلاش می کند در راستای سیاست های 
کلان خود در حوزه بهداشت و سلامت کشور، با 
ارائه طرح ها و خدمات گوناگون نقش مهمی ایفا 
کند. کاظم عسگری ذاکری مدیر شعب منطقه سه 
بانک رفاه نیز اهدای یک دستگاه اکوکاردیوگرافی از 
سوی بانک به بیمارستان قلب تهران به عنوان یکی 
از بزرگترین مراکز تخصصی قلب در کشور را در 
راستای تداوم همکاری های موجود و ارائه خدمات 
مالی و بانکی و مشاوره ای به مجموعه بیمارستان 
قلب تهران برشمرد و این اقدام را گامی موثر در 
بیمارستان  راهبردی  های  برنامه  پیشبرد  مسیر 
دانست. دکتر کریمی رئیس مرکز قلب تهران نیز 
ضمن قدردانی از اقدام بانک در اهداء دستگاه اکو 
کاردیوگرافی و همچنین مجموعه خدمات بانکی 
که  کرد  امیدواری  ابراز  بیمارستان  به  شده  ارائه 
شاهد افزایش سطح همکاری های بیش از پیش 
بوده و با تجهیز بیمارستان به تجهیزات پیشرفته و 
به روز دنیا ، بیمارستان بتواند بهترین خدمات را به 

بیماران مراجعه کننده به این مرکز ارائه دهد.

تقدیر کمیسیون اجتماعی مجلس 
شورای اسلامی از بانک گردشگری

بانک ها-  سرویس 
کمیسیون اجتماعی مجلس 
از بانک گردشگری تقدیر کرد.
و  امتیاز  گزارش  به 
عمومی  روابط  از  نقل  به 
رسول  گردشگری  بانک 

خضری نماینده مجلس و عضو کمیسیون اجتماعی 
از خدمات علی اصغر سفری مدیر عامل  مجلس 
بانک گردشگری به خاطر حمایت ویژه این بانک 
از تولید و صنعت توریسم قدردانی کرد. بر اساس 
چنین  مجلس  تقدیر  لوح  متن  در  گزارش،  این 
آمده است: مدیریت بانک گردشگری با مهیا کردن 
فضا برای رونق تولید و حمایت از متولیان بخش 
خصوصی گردشگری، باعث شده تا علاوه بر ایجاد 

اشتغال رونق به صنعت توریسم برگردد

روزنامه صبح ایران
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